
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 6 

засідання постійної комісії  

з питань планування, фінансів, бюджету та соціально-економічного розвитку 

 

06 травня 2025 року                                                                                                           м. Сновськ 

          

Загальний склад комісії - 7 депутатів.  

Присутні на засіданні - 4 депутати: Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок 

С.О. 

Відсутні – 3 депутати: Гордюк В.Г., Логвиненко Л.Г.,Терещенко Л.О. 

 

Присутні на засіданні комісії:  

Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Єрмоленко Ю.В. – в.о. начальника відділу юридичної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами міської ради; 

Карпенко В.М. – керуючий справами (секретар) виконавчого комітету міської ради; 

Савченко Л.Г. – начальник фінансового відділу міської ради; 

Шуба І.В. – головний спеціаліст загального відділу міської ради. 

 

Голова засідання – Добненко Н.М., голова комісії. 

Секретар засідання – Майдан А.В., член комісії.   

 

Порядок денний:  

1. Про затвердження Програми покращення матеріально-технічного забезпечення 

мобілізаційної та оборонної роботи на 2025 рік у новій редакції. 

2. Про внесення змін до Програми юридичного обслуговування Сновської міської ради на 

2021- 2025 роки. 

3. Про виділення коштів на діяльність органів самоорганізації населення на 2025 рік. 

4. Про виділення коштів на виконання депутатських повноважень. 

5. Про затвердження звіту про виконання бюджету Сновської міської територіальної громади 

за I квартал 2025 року. 

6. Про передачу з бюджету Сновської міської територіальної громади субвенції з місцевого 

бюджету державному бюджету на виконання програм соціально-економічного розвитку 

регіонів у 2025 році. 

7. Про внесення змін до рішення Сновської міської ради від 24.12.2024 року № 4-38/VIII 

«Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2025 рік». 

8. Про звільнення від сплати податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки. 

9. Про інші питання порядку денного 41-шої сесії міської ради. 

 

Голова комісії Добненко Н.М. відкрила засідання комісії, доповіла про присутніх та 

відсутніх на засіданні депутатів та про присутніх осіб на засіданні комісії. На засіданні 

комісії присутні більшість її членів, тому засідання комісії є правомочним. 

 

Добненко Н.М., головуюча на засіданні, зазначила, що засідання комісії скликано, аби 

обговорити та погодити проєкти рішень, що виносяться на засідання чергової 41-ої сесії 

міської ради.   

 



Добненко Н.М., головуюча на засіданні, заявила, що у зв’язку з відсутністю секретаря 

постійної комісії необхідно обрати депутата, який на даному засіданні буде виконувати 

обов’язки секретаря комісії.  

Добненко Н.М., головуюча на комісії, запропонувала обрати секретарем засідання Майдан 

А.В. 

Заперечень не надійшло. 

Вирішили: обрати секретарем засідання Майдан А.В. 

Голосували: 

       за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

Добненко Н.М. запропонувала порядок денний засідання комісії, який є на руках у депутатів, 

прийняти «за основу». 

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

Добненко Н.М. запитала, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії.  

Пропозицій немає. 

Добненко Н.М. зазначила, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про затвердження Програми покращення матеріально-технічного забезпечення 

мобілізаційної та оборонної роботи на 2025 рік у новій редакції. 

Слухали: Карпенка В.М., керуючого справами (секретаря) виконавчого комітету міської 

ради, який доповів по проєкту рішення (пояснювальна записка додається).  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії міської 

ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 
 

 

2. Про внесення змін до Програми юридичного обслуговування Сновської міської ради на 

2021- 2025 роки. 

Слухали: Єрмоленко Ю.В., в.о. начальника відділу юридичної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами міської ради, яка доповіла по проєкту рішення (пояснювальна 

записка додається).  

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії міської 

ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 



проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

3. Про виділення коштів на діяльність органів самоорганізації населення на 2025 рік. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка доповіла по проєкту рішення.  

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії міської ради 

(проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

4. Про виділення коштів на виконання депутатських повноважень.   

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка доповіла по проєкту рішення.  

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії міської 

ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про затвердження звіту про виконання  бюджету Сновської міської  територіальної 

громади за І квартал 2025 року. 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу міської ради, яка доповіла по 

проєкту рішення (пояснювальна записка додається).  

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

міської ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6. Про передачу з бюджету Сновської міської  територіальної громади субвенції з 

місцевого бюджету державному бюджету на виконання програм соціально-економічного 

розвитку регіонів у 2025 році. 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу міської ради, яка доповіла по 

проєкту рішення.  

Виступили: Авдієвська Н.В., яка зазначила, що надійшов лист відділення поліції № 2 

(м.Сновськ) Корюківського РВП з пропозицією внесення змін до Програми профілактики 

правопорушень у частині збільшення видатків на продовження ремонтних робіт, необхідних 

для впровадження «Custodi Records», у 2025 році до 500 тис. гривень (лист додається). 

Відбулося обговорення звернення відділення поліції №2.  



Вирішили: не виносити на розгляд сесії питання збільшення обсягів ресурсного 

забезпечення Комплексної програми профілактики правопорушень у зв’язку з більш 

необхідними та пріоритетними напрямками фінансування з бюджету громади. 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

         Прийнято.  

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії міської ради 

(проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

7. Про внесення змін до рішення Сновської міської ради від 24.12.2024 року № 4-38/VIII 

«Про бюджет Сновської міської територіальної громади на 2025 рік». 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу міської ради, яка доповіла по 

проєкту рішення (пояснювальна записка додається).  

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

міської ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

8. Про звільнення від сплати податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки.     
Слухали: Єрмоленко Ю.В., в.о. начальника відділу юридичної роботи та взаємодії з 

правоохоронними органами міської ради, яка доповіла по проєкту рішення (пояснювальна 

записка додається).  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували:  
за: 4 (Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

9. Про інші питання порядку денного 41-ої сесії міської ради. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка доповіла, що всі проєкти рішень 41-

шої сесії були надіслані на електронні пошти депутатів для ознайомлення, а також розміщені 

на офіційному сайті міської ради, погоджені профільними депутатськими комісіями. 

Запропонувала надати роз’яснення на питання, які виникли у депутатів під час розгляду 

проєктів рішень. 

Зауважень, запитань та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 
 



 

 

Голова постійної комісії 

    

 

Наталія ДОБНЕНКО 

(голова засідання) 
 

(підпис) 
 

(ім’я, прізвище) 

 

Член постійної комісії    Алла МАЙДАН 

(секретар засідання) 
 

(підпис) 
 

(ім’я прізвище) 

 


